

2026 年農曆新年假期出入金服務安排

尊貴的金榮中國用戶：

值此農曆新年將至之際，金榮中國全體同仁謹向您致以誠摯的節日祝福。願新的一年，您和家人平安順遂，財源廣進。

為陪伴您安心度過假期，金榮中國將在 2 月 16 日至 2 月 23 日（農曆初一至初七）期間，持續提供 24 小時出入金、開戶及線上客服支持，全力保障您的交易與出入金需求。

同時，需溫馨提醒的是，受境內外銀行及清算系統假期安排影響，**2 月 14 日至 23 日期間出入金處理時效可能略有延長**。建議您提前規劃資金安排，儘早提交相關申請，以便資金及時到賬，從容迎接新春。

近期全球金融市場波動較為頻繁，我們亦特別提醒您：

- 合理規劃節前倉位，預留充足風險緩衝；
- 密切關注假期期間國際市場動態；
- 如遇極端行情，請謹慎操作，做好風險管理，以保障交易穩健進行。



金榮中國作為香港黃金交易所 (HKGX) AA 類 084 號持牌會員，其現貨黃金白銀投資產品嚴格遵循香港合規投資標準及相關法規運營。請注意，該類投資產品可能不完全符合您所在地區的監管要求，投資前請審慎評估。

您的資產安全始終是我們最深的牽掛。無論假期與否，我們始終在您身邊，守護每一份信任。如有任何疑問，請隨時聯繫我們的 24 小時線上客服或撥打客服熱線(+852) 2355 7866。

恭祝大家新春快樂，闔家幸福，交易順心！

金榮中國金融業有限公司

2026 年 2 月 10 日

2026 Chinese New Year Holiday Service Arrangements and Trading Reminder

Dear Valued Clients,

As the Chinese New Year approaches, all staff of Upway China would like to extend our sincere festive greetings to you. We wish you and your family peace, prosperity, and success in the coming year.

To ensure your peace of mind during the holiday period, Upway China will continue to provide 24-hour services for deposits and withdrawals, account opening, and online customer support from 16 February to 23 February 2026 (the first to the seventh day of the Chinese New Year), making every effort to safeguard your trading and fund transfer needs.

At the same time, we would like to kindly remind you that, due to holiday arrangements of domestic and overseas banks and clearing systems, processing times for deposits and withdrawals may be slightly extended during the period from 14 to 23 February. We recommend that you plan your fund arrangements in advance and submit relevant requests as early as possible to ensure timely fund processing and a smooth holiday experience.

In view of the recent heightened volatility in global financial markets, we would also like to draw your attention to the following:

- Reasonably plan your positions prior to the holiday period and maintain sufficient risk buffers;
- Closely monitor international market developments during the holiday;



- In the event of extreme market conditions, please operate with caution and implement prudent risk management to ensure stable trading.

Up Way China Bullion Limited is a Licensed Member (AA Category, No. 084) of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX). Its spot gold and silver investment products are operated in strict compliance with Hong Kong regulatory standards and applicable laws and regulations. Please note that such investment products may not fully comply with the regulatory requirements of your local jurisdiction. Investors are advised to carefully assess their suitability before investing.

The security of your assets has always been our foremost concern. Whether during holidays or regular days, we remain by your side to safeguard every trust you place in us. Should you have any enquiries, please feel free to contact our 24-hour online customer service or call our customer service hotline at (+852) 2355 7866.

We wish you a joyful Chinese New Year, happiness for your family, and smooth trading.

Up Way China Bullion Limited.

10 February 2026